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Verslag van de vergadering van 10 juni 2024 

 

Aanwezig Jan Dirk Wolters, Nico Runia, Annet Gregorowitsch, Aly van der Veen [notulist], 

Anne Froukje Schotanus. 

 

1. Opening 

Voorzitter opent de vergadering en verwelkomt de leden. 

2. De notulen van de vergadering van 13 mei 2024 worden goedgekeurd, met de 

opmerking dat de laatste zin van punt 1. kan worden weggelaten. 

3. Ingekomen stukken. Brief van redactie Parkblad. Brief wordt later besproken in 

aanwezigheid van redactieleden. 

4. Financien. Naar aanleiding van de brief van de Parkredactie, wordt na enige discussie, 

besloten de redactie voor te stellen een jaarlijks budget van 750 euro te verlenen. 

Besloten wordt ook Annet een budget van 500 euro te verlenen voor de Wel en Wee 

pot. 

5. ALV. De datum van 14 augustus komt niet goed uit in verband met andere geplande 

activiteiten. Besloten wordt de ALV te verplaatsen naar donderdag15 augustus om 

14.00 uur. 

Bijgevoegd memo betreffende de pubquiz wordt voor kennisgeving aangenomen. Jan Dirk zal 

kontakt met de Heer Mintjes opnemen over het logo. 

6. Vermelding nieuwe bewoners in de website. In verband met privacywetgeving hier 

nog eens over nadenken. Besloten wordt dit punt voor de volgende vergadering te 

agenderen. 

7. Blokbijeenkomsten. In de vergadering van september op terugkomen. 

8. 100-jarige verjaardag mevr.Van Dijk. Annet zal mevrouw naar evt. cadeau vragen. 

Ook zal ze vragen of de verjaardag in de Nieuwsbrief mag worden vermeld. 

Terugkoppeling naar directie. 



9. Verdeling taken bestuursleden. Anne Froukje zal connecties onderhouden met de VVE 

van Swanneblom. Aan de overige bestuurstaken wordt niets veranderd  

 

Leden van de redactie van het Parkblad schuiven aan. De dames worden welkom geheten. 

Met de leden wordt gesproken over het voorstel van het bestuur om de redactie jaarlijks een 

budget van 750 euro te verlenen. Dit voorstel willen de dames voorleggen aan de gehele 

redactie. Ook geven ze aan  een gesprek te willen met de administratie over de kosten van het 

drukwerk. 

Ria de Groot zal vrijdagmiddag 26 juli voorlichting geven over een levenstestament. Hierna 

verlaten de dames de vergadering. 

 

 

Vergadering wordt voortgezet in aanwezigheid van dhr. Ruben Grevers. 

Update commissies 

a) Financiele commissie: 13 juni a.s. vergadering over afronding 2023 en voorstel voor 

2024. Momenteel is accountant aanwezig om de boeken te controleren. Afgesproken 

wordt om 24 juni opnieuw een vergadering te beleggen en dan de resultaten van 13 

juni te bespreken. 

b) Driewielers kunnen voortaan in het paviljoen worden gestald. Voor scootmobielen 

wordt nog een oplossing gezocht. 

c) Laadpalen. Nog steeds in overleg met leverancier. Gesprekken verlopen moeizaam. 

Kijken bij andere instellingen hoe dit daar is opgelost. 

d) Parkcommissie. 10 juni bijeenkomst over de beplanting van het park.. Uniformiteit 

wordt hierbij nagestreefd. 

e) Aankleding openbare ruimtes. Voorgesteld wordt een oproep in de Nieuwsbrief te 

plaatsen, om zich op te geven voor een nieuw in te stellen kunstcie. 

f) Wijkagent. Over twee weken is een gesprek gepland met de directie. Daarna 

bijeenkomst plannen met bewoners. 

g) Huurverhoging. Deze is vastgesteld op 5,5 %. Deze week gaat brief naar bewoners. 

h) Mixen koffiebijeenkomsten. Wordt nog met Hennie overlegd. 

 

 

 

  



Rondvraag 

1. Aandacht vragen voor gevaarlijke situaties op het terrein. Door de hoge beplanting is 

het zicht lastig, voor zowel automobilisten als wandelaars. Dit heeft al gevaarlijke 

situaties opgeleverd. 

2. Is er een mogelijkheid iets rond het EK voetbal te organiseren. Ruben bekijkt 

mogelijkheden. 

3. Ruben zal van te voren mailen wat er in de Nieuwsbrief komt te staan. 

 

 

  

 

 


